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Verslag vergadering wijkplatform Bemmel Centrum  
 
Datum: 17 september 2024 
 

De volgende onderwerpen zijn besproken: 

1. Wit kruis hoek Polsehof Buitengracht. 
Plotseling is er weer een kruis op de hoek Buitengracht met het Polsehof geschilderd. Dit 
nadat een eerder verzoek van het wijkplatform was afgewezen. Als reden werd toen 
opgegeven dat het niet meer nodig was. Hoe kan dit? 

 
2. Meer bankjes in de gemeente Lingewaard 
Naar aanleiding van een vraag tijdens de vorige vergadering wordt gemeld dat er een app 
(Alle bankjes) is waarop alle geplaatste bankje in Nederland te vinden zijn. Als er bijv. een 
vraag is van wandelaars om op bepaalde plaatsen een bankje te plaatsen dan kunnen we dit 
melden bij de gemeente. 

In het kader van Lingewaard in Beweging valt het initiatief van MGZ een Sportcourt te 
schenken aan de gemeente Lingewaard lastig: qua infrastructuur en locatie is men het nog 
niet eens. In oktober volgt een Projecttafel over dit onderwerp. 

 
3. Budget 2024 (bestedingsdoelen vaststellen) 
Enige bestedingsdoelen budget 2024 zijn al eerder verspreid: 
• Verplaatsen ongebruikte bewegingstoestellen bij de voetbalvelden naar het weitje naast 

de Pius school. 
• Snelheidsmeter aan de Papenstraat voor inkomend verkeer. 
• Verbeterde fietsenstalling (overdekte) bij de Kinkel 
Daarnaast wordt gedacht aan geld voor onderzoek verbeteren verkeersafwikkeling Bemmel 
Centrum. Aan de gemeente is gevraagd of er in het verleden verkeersmetingen zijn 
gehouden. 
De volgende keer, na agendering in gezamenlijk wijkplatformoverleg, wordt definitief 
besloten waar het budget van dit jaar aan besteed wordt. 

 
4. Voorbereiding gezamenlijke vergadering wijkplatforms Bemmel d.d. 24 september 
De agendapunten van wijkplatform voor het komende gezamenlijke overleg met de 3 
andere wijkplatforms binnen Bemmel zijn: 

1 Dorp-/Wijk Ontwikkel Plan (in aanwezigheid van de wethouder en een deskundige 
van de gemeente) 

2 De Kinkelvisie 2025/Centrumvisie 
3 Verbeteren van de verkeersveiligheid Herckenrathweg 
4 Budget 2024 
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5 Het instellen van een Burgerraad 
6 Notitie Aanbevelingen Inwonersinitiatieven met financieel kader: 

In de aanbeveling staat dat we toe gaan werken naar een efficiënte inzet van het totale budget. Deze 
aanbevelingen zijn meegenomen in het bredere “Participatiebeleid”. 

De gemeente geeft aan graag met ons in gesprek te willen over de inzet van de beschikbare 
budgetten. Zij nodigen ons uit op maandagavond 7 oktober, locatie Burgzaal in Bemmel 
(kasteel Kinkelenburglaan). Van 19.15 tot 20.15 uur de (wijk)platforms en bewonersgroepen 
uit Bemmel en Haalderen 
 
5. Schaatsbaan  
In Bemmel wordt een tijdelijke schaatsbaan aangelegd. Eerst was de locatie van deze 
tijdelijke ijsbaan niet bekend, maar nu blijkt dat de Markt te zijn. De schaatsbaan is 4 weken 
open en tezamen met de op- en afbouw van deze baan, vrezen de direct aanwonenden 6 
weken herrie van ’s morgens vroeg tot ’s avonds laat. Er is op het moment van deze 
vergadering nog geen vergunning afgegeven voor dit evenement. Direct aanwonenden 
hebben ieder individueel bezwaren geuit aan de gemeente. De gemeente heeft aangegeven 
in de vergunningsverlening zoveel mogelijk rekening te houden met deze bezwaren. 

 
6. Assenburg/Kinkelvisie 2025. 
De Assenburg is afgewezen als locatie voor het samenvoegen van de Kinkel, SWL en de 
Bibliotheek. Als reden wordt o.a. opgegeven: te weinig vierkante meters, te duur, te weinig 
daglicht en onvoldoende verse lucht. De gemeente is zich nu aan het beraden wat het 
vervolg moet zijn. Men spreekt over het ontwikkelen van een Kinkelvisie welke eind 2025 
gereed moet zijn. Wat er precies in deze visie moet staan is nog niet duidelijk.  

Het wijkplatform Bemmel Centrum vindt dat er moet worden gekeken naar een integraal 
plan voor het gehele centrum (Centrumvisie) inclusief de bereikbaarheid en de 
verkeersafwikkeling van het centrum. Dit onderwerp komt terug op agenda samenwerkende 
wijkplatforms met wethouder Nick Hubers. 

 
7. Inventarisatie 3 hotspots (i.v.m. extra controle door Boa’s) 
Tijdens de vergadering in juni heeft de BOA aangegeven dat wij als wijkplatform een 3-tal 
hotspots mogen aanwijzen, waar zij de komende tijd extra aandacht aan zullen besteden. Uit 
de inventarisatie komen de volgende punten naar voren: 

a. Aan de lantaarnpaal recht tegenover de Albert Heijn worden de laatste tijd niet alleen 
veel PMD-zakken opgehangen, maar ook relatief veel andere soorten afval gestort. Er 
zijn klanten van AH die voor ze gaan winkelen eerst even een PMD-zak aan de paal 
hangen. Dit vindt niet alleen plaats rond het ophaalmoment. Langzaam wordt het er 
steeds rommeliger. 

b. Op diverse plaatsen in het centrum van Bemmel heeft men last van overhangend groen. 
Sommige trottoirs zijn nu te smal voor rollator en/of rolstoelgebruikers. Lijkt meer een 
punt dat richting de gemeente moet worden ingezet en niet richting BOA. 
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c. Er is, zeker tijdens de zomermaanden, veel lawaaioverlast van bromfietsers die rondjes 
rijden door de parkeergarage en via het pad tussen ’t Kruidvat en de Hema weer 
terugrijden naar de parkeergarage. Enz. enz. 

d. Snelheidscontrole op de Herckenrathweg. Deze weg wordt veel gebruikt door 
schoolkinderen en is gevaarlijk, niet eenduidig ingericht (wel/geenvluchtheuvels bij 
oversteekplaatsen; wel/geen zebra’s).  
 

8. Rondvraag 
• Het wijkplatform is geïnformeerd over het feit dat bewoners binnenkort een brief krijgen 

over mogelijke subsidie verlening bij het isoleren van huizen. 
• In de maand augustus zijn er wederom 3 personen gevallen over de te hoge rand die is 

ontstaan tussen de grijze stenen op de Markt en de bestrating van de Loostraat. Ondanks 
een gesprek met de burgemeester is er nog steeds niets aan verbeterd. 
 

NB: De volgende vergaderingen zijn op:   
Dinsdag 15 oktober  aanvang 19h30 in de Kinkel zaal BG03 
Dinsdag 19 november aanvang 19h30 in de Kinkel zaal BG03 
Dinsdag 17 december  aanvang 19h30 in de Kinkel zaal BG03                                                                                                                                    

 


